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Liikenneturva tarkkaili pyörän valojen käyttöä syksyllä 2011. Vaikka näkyvyyteen panostavien
pyöräilijöiden määrä oli kasvanut edellisvuodesta, silti noin puolet pyöräili ilman valoja.
  
  Pyöräilijän tulee käyttää valoja tiellä pimeän tai hämärän aikaan. Valoja edellytetään myös
silloin, kun näkyvyys on huono. Koska muuten olet kuullut, että pyöräilijä saisi sakot ajettuaan
valottamalla fillarilla?  
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